
Interpellation Kommunfullmäktige 140616
 

Till: Kommunstyrelsens ordförande respektive vice ordförande
 
 
I kommunens årsredovisning för 2013 redogörs bl.a. för respektive nämnd och styrelses
arbete med de kommunövergripande målen. Varje nämnd och styrelse har brutit ned målen på
nämndsnivå. Under rubriken ”Medborgar- och brukarperspektiv” beskriver kommunstyrelsen
ett av sina mål: ”Skapa fler möjligheter för medborgarna att kommunicera med politiken”.
För att se om just det målet uppfyllts har kommunstyrelsen använt följande indikator: ”Minst
8 möten/sammankomster per år för dialog mellan medborgare och politiker i
Kommunstyrelsen.”
 
Under rubriken ”Bedömd måluppfyllelse” konstaterar kommunstyrelsen: ”Målet för 2013 är
uppfyllt att det ska ske minst 8 möten/sammankomster per år för dialog mellan medborgare
och politiker i Kommunstyrelsen.” Då kommunstyrelsen inte fått någon avrapportering kring
någon av sammankomsterna, inte fått information om vilka sammankomster som hållits eller
vilka kostnader de belastat kommunen med ställer vi därför följande frågor:
 

• Vilka är de åtta möten/sammankomster för dialog med medborgare som har skett
under 2013 enligt årsredovisningen ovan?

• Hur har resultaten av mötena/sammankomsterna dokumenterats? Hur har sedan
resultaten kommunicerats med kommunstyrelsens ledamöter?

• Vad har mötena kostat kommunens skattebetalare? D.v.s. hur stora var de totala
kostnaderna för lokalhyror, förtäring, marknadsföring och tjänstemännens
ersättningar m.m. för de åtta möten som genomfördes 2013?
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